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Rada Miejska Lędziny  
Radni - Sesja  

Protokół nr LXXVII/2022 

LXXVII Nadzwyczajna Sesja w dniu 13 kwietnia 2022  

Obrady rozpoczęto 13 kwietnia 2022 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15:14 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2022, poz.559 z późn.zm.) oraz art. 15 zzx 

ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw ( Dz. U. 2020 

poz. 568 z późn. zm) otworzyła LXXVII Nadzwyczajną Sesję Rady Miasta. 

Obecność potwierdziło 14 radnych, zatem Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są 

prawomocne. 

Radna Elżbieta Ostrowska dołączyła do posiedzenia o godzinie 14
35

. 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

Radna Anna Wysocka złożyła wniosek o poszerzenie porządku obrad o punkt wnioski i 

zapytania. 

Burmistrz Miasta nie wyraziła zgody na poszerzenie porządku obrad. 
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 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2022-2029. 

Radny Łukasz Kuczek poinformował, że jeżeli Pani Burmistrz wyrazi zgodę na wniosek, aby 

usunąć z projektu uchwały 50 tysięcy na skrzyżowanie, ponieważ miało odbyć się głosowanie 

tylko nad fotowoltaiką dla mieszkańców. 

  

Skarbnik Miasta poinformowała, że te 50 tysięcy to jest zadanie jednoroczne i nie wymaga 

wprowadzenie do Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

Do posiedzenia o godzinie 14 
35 

dołączyła radna Elżbieta Ostrowska. 

 

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej jest propozycja przyjęcia 

na 2 lata zadnia pn. Poprawa efektywności energetycznej poprzez montaż ogniw 

fotowoltaicznych w budynkach jednorodzinnych w Gminie Lędziny. To zadanie jest 

konsekwencją wniosku, który Gmina złożyła do Urzędu Marszałkowskiego na 

dofinansowanie. Zgodnie z wnioskiem koszt kwalifikowany inwestycji jest 2 091 416,29 zł w 

tym 85% dofinansowania, które pokrywa Urząd Marszałkowski tj. 1 777 703 ,84 zł, 15% tego 

kosztu to jest wkład własny mieszkańca 313 712,45 zł. Do tego należy doliczyć podatek vat, 

który został ujęty we wniosku 343 516,35 zł pokrywany przez mieszkańca. 

Łączna wartość projektu 2 434 932,64 zł, do zadania jest potrzebny wkład własny Gminy w 

wysokości 130 tysięcy. 

Na chwilę obecną całkowita wartość zadania wynosi 2 564 932,64 zł. Proponuje się rozbić 

zadanie na 2 lata.  W pierwszym roku będzie połowa dofinansowania 888 851,52 zł i to samo 

w przyszłym roku. Wkład własny mieszkańców jest zaproponowany w 2022 roku. Wkład 

Gminy jest rozłożony na 2 lata 70 tysięcy w 2022 roku oraz w 2023 roku 60 tysięcy. 

 

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk zwrócił się do mieszkańców oznajmiając, że rada 

otrzymała dodatkowe dokumenty z Urzędu Marszałkowskiego, z których wynikało, że jest 

termin 10 dni od daty otrzymania pisma. 

 

Burmistrz Miasta podkreśliła, że dowiedziała się o tym, że Gmina ma 10 dni na złożenie 

dokumentów m.in. uchwały Rady Miasta zapewniającej, że są środki wprowadzone do 

budżetu w poniedziałek. 

 

Radny Łukasz Kuczek zwrócił się z pytaniem, dlaczego w WPF zadanie jest rozłożone na 2 a 

nie, jako całkowity koszt inwestycji podane razem? 

 

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że w WPF w załączniku należy wyszczególnić środki, które są ze 

środków unijnych. Kwota 880 tysięcy pomnożona razy dwa to jest 1 770 000 i są to środki 

unijne. Reszta, jako wydatki nie unijne. 

 

Radny Paweł Wanot zapytał, czy będzie nabór uzupełniający wniosków? 

 

Burmistrz Miasta odpowiedziała, że na liście ogólnie jest 214 mieszkańców, z czego 80 

mieszkańców zostało wytypowanych w pierwszej kolejności. Wnioski były składane w 2017 

roku, zatem część mieszkańców wykonała instalację we własnym zakresie. Jeżeli się okaże, 

że z tych 80 część zrezygnuje to będą brani pod uwagę pozostali mieszkańcy z tych 214 

według kolejności. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie 
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Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lędziny na 

lata 2022-2029. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny została 

podjęta. 

Uchwała otrzymała numer LXXVII/388/22 i stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok. 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz złożył wniosek, aby z projektu uchwały wycofać 

punkt o skrzyżowaniach.  

 

Radny Bogusław Noras złożył wniosek o wykonanie oświetlenia przejścia dla pieszych na 

ulicy Lędzińskiej w rejonie sklepu Segeth. 

 

Burmistrz Miasta poinformowała, że wyrazi zgodę na wniosek Wiceprzewodniczącego 

Szymona Simonicza, jeżeli rada wycofa wykonanie przejścia dla pieszych na ulicy Palmowej 

i zostanie przyjęty wniosek o wykonanie oświetlenia przejścia dla pieszych na ulicy 

Lędzińskiej przy sklepie Segeth. 

 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz zaprosił wszystkich radnych oraz naczelnika Jacka 

Saternusa na posiedzenie komisji gospodarki w dniu 20 kwietnia gdzie zostanie wypracowane 

wspólne stanowisko dotyczące wykonania przejść dla pieszych. 

 

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji i 

głosowanie nad wnioskami. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek Wiceprzewodniczącego Edwarda 

Urbańczyka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Wiceprzewodniczącego Edwarda Urbańczyka o zakończenie dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (10): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

PRZECIW (4): Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Bogusław Dzierżak 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek Wiceprzewodniczącego Szymona 

Simonicza. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Wiceprzewodniczącego Szymona Simonicza o wycofanie z projektu uchwały 

wykonania przejścia dla pieszych na ulicy Palmowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

PRZECIW (3): Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Karol Kolny 

BRAK GŁOSU (1): Bogumiła Stolecka 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Bogusława Norasa. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Bogusława Norasa o wykonanie oświetlenia przejścia dla pieszych przy 

ulicy Lędzińskiej (przy sklepie Segeth).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Paweł 

Wanot 

PRZECIW (7): Maria Głos, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Karol Kolny 
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BRAK GŁOSU (2): Hubert Handy, Bogumiła Stolecka 

Radna Bogumiła Stolecka była „za”. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały wraz z wnioskiem 

Wiceprzewodniczącego Szymona Simonicza. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok z 

przegłosowanym wnioskiem. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Karol Kolny, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer LXXVII/389/22 i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

5. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła o godzinie 15
14

 obrady 

LXXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta słowami: 

„Zamykam obrady LXXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta VIII Kadencji” 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem:  

https://www.youtube.com/watch?v=VppJBbSc7WQ  

         Obradom przewodniczyła: 

Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny  

Maria Głos  

 

Protokół sporządziła: Danuta Komandera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=VppJBbSc7WQ

